
 
SK 0052/13/2004                         Protokół    NR XIII/2004 

Rady Gminy Stare Pole 
z dnia 22 czerwca 2004 r. 

 
XIII  Sesję Rady Gminy o godz. 10.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy witając 

wszystkich radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności radnych biorących 
udział w Sesji stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania uchwał. 
 

Ustawowy skład rady – 15 
Obecnych                   -  14 
Nieobecnych              -    1 

 
Nieobecny radny to Pan Grzegorz Tomczyk, który  ustnie zgłosił  swoje spóźnienie na sesję . 
Na wstępi Przewodniczący  Rady Gminy wręczył gratulacje dla Magdaleny Plewa uczennicy 
Gimnazjum, która uzyskała tytuł najlepszej absolwentki gimnazjum. 
 
Ad. 2. Na sekretarza  obrad wybrano Panią Krystynę Trawińską – za jej kandydaturą 
glosowało 13 radnych ,1 radny wstrzymał się od głosowania. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował do otrzymanego porządku  wnieść pkt. .13 a  w 
brzmieniu „ 13a . Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Związku Komunalnego do 
Eksploatacji Sieci Centralnego Wodociągu śuławskiego „ Zaproponowana zmiana została 
przyjęta jednogłośnie . Za przyjęciem glosowało 14 radnych . 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Wybór Sekretarza Obrad. 
3. Wystąpienia sołtysów. 
4. Sprawozdanie z pracy między sesyjnej 

- Przewodniczącego Rady Gminy 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
- Przewodniczącej Komisji Oświaty 
- Przewodniczącej Komisji Rolnictwa 
- Radnych 
- Wójta Gminy 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi Gminami celem realizacji 
przedsięwzięcia  pn. „Regionalny system organizacji, zbierania i unieszkodliwiania 
odpadów Tczew. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Wsi Kaczynos”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na współfinansowanie i realizację 
projektu. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2004 r. przez Gminę 
Stare Pole dla Powiatu Malborskiego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2004 r. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Starym Polu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad wypłaty ekwiwalentu pienięŜnego 
dla członków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej . 



13a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Związku Komunalnego do Eksploatacji 
Sieci Centralnego Wodociągu śuławskiego . 

14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
15. Komunikaty. 
16. Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji. 
17. Zakończenie XIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

 
AD.3. W wystąpieniach sołtysów głos zabrał  Pan Waldemar Olejnik sołtys wsi Kaczynos 
który stwierdził   Ŝe w drogach na terenie gminy są dziury . 
Więcej wystąpień nie było . 
 
AD.4. Sprawozdania z pracy między sesyjnej : 
1/ Przewodniczący Rady Gminy 
- udział w konkursie na potrawy śuławskie 
- udział w 3 dniowym biwaku uczniów szkoły w Starym Polu 
- udział w spotkaniu z najlepszymi Gimnazjalistami w Gdańsku 
- udział w imprezie Dzień Dziecka organizowane przez GOKiS 
- udział w Święcie Szkoły 
2/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- odbyło się 1 posiedzenie komisji na której omówiono materiały na Sesję 
- 2 członków komisji brało udział w przetargu na prowadzenie Gminnego Ośrodka 
Zdrowia 
3/ Przewodnicząca Komisji Oświaty 
- odbyły się 2 posiedzenia komisji . Tematem pierwszego posiedzenia  były aspiracje i 
moŜliwości kształcenia dzieci i młodzieŜy z terenu naszej gminy oraz współpraca z Radą 
Szkoły. Brak pełnego rozeznania dotyczącego kształcenia młodzieŜy na studiach wyŜszych . 
Tematem drugiego posiedzenia które było posiedzeniem  wspólnym  z Komisją Rolnictwa. 
był stan obiektów zabytkowych na terenie gminy . 15 obiektów jest wpisanych do rejestru 
zbytków. Są trzy  domy podcieniowe w Kleciu , Kławkach i w Zlotowie. Dom w 
miejscowości Kławki jest w opłakanym stanie – chyba się niedługo zawali. Domy te są 
własnością prywatną. Uratowanie jednego domu chyba pochłonęło by cały budŜet gminy 
.Musi być choć częściowy wkład właścicieli. W imieniu komisji złoŜyła następujący wniosek 
„ Dokonać rozeznania / dostrzec  tą sprawę / jaka jest moŜliwość zdobycia pieniędzy aby 
uratować te dwa domy. MoŜe zainteresować tą sprawą jaki ś skansen. Mamy herb z 
domem podcieniowym a niedługo takiego domu nie będziemy mieć”.  
W tym punkcie posiedzenia przybył radny Grzegorz Tomczyk i stan radnych wynosi 15 . 
4/ Przewodnicząca Komisji Rolnictwa 
- odbyły się dwa posiedzenia komisji 
- uczestniczyła w posiedzeniu z sołtysami 
- uczestniczyła w przetargu na prowadzenie Gminnego Ośrodka Zdrowia 
- podobnie jak w roku ubiegłym komisja organizuje konkurs na najładniejsza posesję 
w gminie  do konkursu  zgłosiły się 23 osoby 
- uczestniczył w posiedzeniu Senackiej Komisji Rolnictwa 
- wspólnie z Gminną Radą Kobiet zorganizowano stoisko na Targi śuławskie 
Nikt z radnych nie złoŜył sprawozdania z pracy między sesyjnej . 
5/ Wójt Gminy w okresie między sesjami wydałem 4 zarządzenia 
zmiany dotyczyły zwiększenia dochodów z tytułu : 
- środków na wypłatę świadczeń rodzinnych – 401.540 zł. 
- organizację stanowisk pracy w zakresie wypłaty świadczeń rodzinnych  - 7.000 zł. 
- wynagrodzenia wraz z pochodnymi  oraz druk formularzy wniosków do wypłaty 



świadczeń  rodzinnych 1.900 zł. 
- organizację festynu – Polska w Unii Europejskiej – 3.000 zł. 
- przygotowanie i przeprowadzenie wyborów do Parlamentu Unii Europejskiej – 3.810 
- na program „ Wyprawka szkolna „  - 3.082 zł. 
Ponadto rozdysponowano 7.000 zł. z rezerwy na : 
- zakup materiałów na ogrodzenie zbiornika p.poŜ w Kaczynosie – 2.000 zł. 
- wydatki związane z promocją gminy – 5.000 zł. (  między innymi na opracowanie 
folderu 
-  wykonanie flag z herbem , wykonanie znaczków z herbem , ) . 
Ponadto uczestniczyłem : 
- w konwencie sołtysów  tematem tego konwentu było m.in. dopłaty dla rolników 
stan dróg w gminie . zwracam się do radnych czy jako gmina mamy dofinansować                          
modernizację i łatanie dróg na terenie powiatu 
- podpisałem umowę na pod komponent B2 „ remont świetlicy w zespole szkól” na 
kwotę 18.270 zł 
- uczestniczyłem na Walnym Zgromadzeniu ZK CWś i  w II  Kongresie Odnowy Wsi 
- uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników CWś , które dotyczyło 
m.in. utworzenia spółki z udziałem Związku Komunalnego . 
- uczestniczyłem w posiedzeniu wyjazdowym Sejmiku Województwa Pomorskiego 
- uczestniczyłem w posiedzeniu senackiej Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi w Starym Polu 
tematem posiedzenia  było „ Miejsce i rola śuław w rolnictwie objętym wspólną 
polityką rolną” 
 
AD.5. W wolnych wnioskach zgłoszono : 
M. Roman – zwróciła uwagę na bałagan panujący na dworcu PKP i wokół niego 
- zwróciła teŜ uwagę ,Ŝe w tej edycji konkursu na najładniejszą posesję 
zgłosiło się tylko 23 uczestników podczas gdy w roku ub. zgłoszeń było 
37. Czy przyczyną tak małego zainteresowania nie jest  brak informacji ?. 
 
K.Rybak  - stwierdził, Ŝe remont ulicy Grunwaldzkiej jest zakończony , jednakŜe pominięto 
dziury przy wjeździe na posesję Pana Bujalskiego.  Poprosił ,Ŝeby na to zwrócić uwagę. 
- w prasie ukazała się notatka w sprawie spotkania Sejmiku Województwa Pomorskiego   w 
Malborku prasa pisała Ŝe nie było zainteresowania ze strony samorządowców . 
- problem dróg był od dawna sygnalizowany. Popieram inicjatywę Wójta aby gmina wniosła 
swój wkład finansowy w modernizację wniosków remont dróg. 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
AD. 6. Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości przy ul. 
Jana Pawła II w Starym Polu. Radni zauwaŜyli, Ŝe na załączniku graficznym załączonym do 
przedmiotowej uchwały działki będące przedmiotem sprzedaŜy zawierają inne numery 
działek i inne wielkości powierzchni. Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta z prośbą 
aby materiały przekazywane radnym były przygotowane rzetelnie i bez błędnie  . Kierownik 
Referatu przeprosił za pomyłki i podał prawidłowe numery i prawidłowe ich wielkości.. 
Uchwały XIII/103/2004 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik Nr 1do protokołu. 
 
 
 
 



AD.7 Pani E. Zawadka przedstawiła projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi 
gminami celem realizacji przedsięwzięcia pn. Regionalny system organizacji , zbierania i 
unieszkodliwiania odpadów Tczew. Do przedstawionej uchwały nie wniesiono uwag ani 
zapytań Uchwała Nr XIII/104/2004 została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 
radnych. Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
AD. 8. Pani E. Zawadka  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Wsi Kaczynos.  Poinformowała, Ŝe tylko jedna  wieś w tym roku zdecydowała się do 
przystąpienia  do Programu. Do przedstawionego projektu nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała Nr XIII/105/2004 podjęta została jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych  
Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
AD. 9. Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania z budŜetu 
gminy 15.000 zł na współ finansowanie  i realizację projektu pod tytułem „Remont świetlicy 
wiejskiej w miejscowości Kaczynos” 
Do przedstawionego projektu nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała Nr XIII/106/2004 podjęta została jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych 
Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
AD.10. Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w wysokości 500 zł dla Komendy Powiatowej Policji w Malborku z 
przeznaczeniem na sztandar,  10.000 zł dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Malborku na działalność inwestycyjną. 
Do przedstawionego projektu nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała Nr XIII/107/2004 została podjęta. Za przyjęciem głosowało 13  radnych, 2 radnych 
było przeciw. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
W tym punkcie Przewodniczący ogłosił 15 min przerwy. 
Po przerwie Przewodniczący Rady kontynuował porządek posiedzenia poprosił sekretarz 
obrad o sprawdzenie obecności radnych. Stan radnych – 15. 
 
AD. 11. Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany  do budŜetu gminy . Po zmianach dochody 
budŜetu ustala się w wysokości 8.013.096 zł natomiast wydatki w wysokości 7.829.196 zł Na 
realizację zadań inwestycyjnych przeznacza się kwotę 804.550 zł NadwyŜkę budŜetową w 
kwocie 183.900 zł przeznacza się na spłatę kredytu i poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Do tak przedstawionych informacji radni nie wnieśli uwag ani zapytań. 
Uchwała Nr XIII/108/2004 została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 
radnych. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 6. 
 
AD.12. Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe juŜ w miesiącu kwietniu przedstawiono radnym 
propozycję zmian organizacyjnych Gminnego Ośrodka Zdrowia. Po przeprowadzonym 
konkursie wyłoniono kandydata na najem pomieszczeń ,  który w swojej ofercie spełnia nasze 
oczekiwania. Chodzi szczególnie o zabezpieczenie szybkiego dostępu do specjalistów. Radni 
na posiedzeniach komisji zaakceptowali projekt uchwały o likwidacji, który został przesłany 
do Wojewody w celu uzyskania opinii zgodnie z art.43 ust.2 ustawy o zakładach opieki 
zdrowotnej  Z uzyskanej opinii wynika , Ŝe w § 2 naleŜy wpisać konkretny zakład , który 



przejmie świadczenie podstawowych usług zdrowotnych. Zmiana ta została uwzględniona w 
projekcie uchwały, który będzie poddany pod głosowanie . 
J. Szturmowski – uwaŜam, Ŝe tak ustawiony podmiot liczy tylko na zysk. Stan pozostaje taki 
jaki był. Nie sądzę aby mieszkańcy na tym skorzystali. Wszystko przejmie MEDERII. Jestem 
przeciwny tej uchwale. Po co wywaŜać drzwi które są otwarte, czemu ma słuŜyć ta zmiana. 
K. Piekart – czas pokaŜe jak to będzie. śyczę aby było lepiej. Wszystko pozostaje po staremu. 
DuŜo złego zrobiła notatka w prasie. Opinie na jej temat były róŜne i dobre i złe. Kierownik 
Wolski jakąś część swojego zdrowia tu zostawił. Praca w słuŜbie zdrowia jest trudna – ciągły 
brak środków finansowych. Chciałbym w imieniu swoim i mieszkańców wsi KrzyŜanowo 
złoŜyć podziękowania za te kilka lat pracy. 
W. Kujawa – zadał pytanie jakie zobowiązania finansowe ma GOZ wobec Gminy. 
R. Obczyński – byłem w tej komisji, Oferta Pana Wolskiego nie mogła być rozpatrzona 
równieŜ nie moŜna było się z nim w tym czasie skontaktować telefonicznie. Jako Komisja 
Rewizyjna kilkakrotnie zwracaliśmy uwagę  Panu Wolskiemu, Ŝe są zobowiązania wobec 
Gminy. 
K. Rybak -  dziwią mnie te wypowiedzi gdyŜ wypaczają one sens i kierunek naszych działań. 
Pan Wolski wygrał konkurs 6 lat temu, zatrudnił róŜnych specjalistów ale niestety kontrakt 
się kończy. Ogłoszony został konkurs. Udział w konkursie mógł wziąć kaŜdy. Nie było celem 
radnych krytykowanie działań Ośrodka. Były konsultacje z radnymi. Była zgoda na 
rozpisanie otwartego konkursu. Tu biorę w obronę Urząd. W swoim imieniu składam Panu 
Wolskiemu podziękowania . Wójt Gminy – zwrócił się do Pana Wolskiego z 
przypomnieniem, Ŝe to on sam proponował dokonanie prywatyzacji Ośrodka Zdrowia, gdyŜ 
jak sam zauwaŜył jest to ostatni publiczny Ośrodek Zdrowia w Województwie Pomorskim. 
Zwrócił się do Pana Piekarta z pytaniem czy na pewno nie wiedział o zamiarze prywatyzacji 
Ośrodka. Powiedział, Ŝe umowa z MEDERII zawarta jest na 1,5 roku z moŜliwością jej 
rozwiązania za 2 miesięcznym okresem wypowiedzenia. . Udzielił odpowiedzi radnemu 
Kujawie – zadłuŜenie Ośrodka Zdrowia wobec Gminy wynosi 15.406,86 zł z tytułu samego 
ogrzewania . 
Przewodniczący Rady Gminy głosy są podzielone. Zobaczymy czas pokaŜe czy była to 
słuszna decyzja. UwaŜam , Ŝe oferta nie była do końca dobrze przygotowana. Zwrócił się do  
 Pana Wolskiego o zabranie kilku słów. 
 M. Wolski – podziękował za 6 lat pracy i w skrócie przedstawił jej przebieg. 
 M. Roman – chciałam zwrócić uwagę na kontakty z mediami. Dziennikarze są niesolidni . 
KaŜde słowo musi być bardzo wywaŜone. Tytuły są prowokujące. Artykuł z Gazety 
Malborskiej zrobił wiele krzywdy Panu Wolskiemu. Czy nie moŜna byłoby tego jakoś 
załatwić. Obserwuję brak solidności wśród naszych dziennikarzy. 
Jan Pawlina  - zwrócił się do radnych aby uwaŜali co mówią  dziennikarzom. GdyŜ oni piszą 
rzeczy nie moŜliwe. 
Następnie Przewodniczący  Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Starym Polu  . Za jej przyjęciem glosowało 12 radnych . 1 radny był przeciwny , a dwóch 
radnych wstrzymało się . Uchwała nr XIII/109/2004 stanowi załącznik Nr 7 do protokółu 
 
AD.13. Wójt Gminy przedstawił propozycje ekwiwalentów pienięŜnych dla członków 
Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Starym Polu. Propozycja Wójta to : 13 zł za godzinę akcji 
przy działaniu ratowniczym związanym bezpośredni z gaszeniem poŜaru obiektów 
mieszkalnych , gospodarczych , lasu , zboŜa na pniu oraz zwalczaniu klęski Ŝywiołowej , 
5 zł  za godzinę za udział w zabezpieczeniu po poŜarowym, z gaszeniem ściernisk i traw oraz 
za udział w działaniach związanych z innymi miejscowymi zagroŜeniami . 4 zł za godzinę za 



udział w szkoleniach oraz usuwaniu indywidualnych szkód związanych z warunkami 
atmosferycznymi nie będącymi skutkiem klęsk Ŝywiołowych . 
M .Roman – w imieniu komisji Oświaty przedstawiła następującą propozycję wypłat 
ekwiwalentu dla członków OSP 
- 13 zł za godzinę za udział w gaszeniu poŜarów 
- 8 zł  za pozostałe czynności 
Komisja chce docenić straŜaków i  ich promować . 
K. Rybak – tak rozdrobnione stawki jakie przedstawił Wójt  to przykład biurokracji. Jako 
komisja byliśmy jednomyślni aby takie stawki zaproponować 
R.Obczyński – stawki zaproponowane przez Wójta są skonsultowane ze straŜakami . 
Podobne stanowisko przyjęła Komisja Rolnictwa . 
F. Harań – mamy tylko 2 straŜe w gminie i moŜemy pomóc tym ludziom. Tym bardziej ,Ŝe 
ten rok jest bardzo pechowy  dla straŜaków. 
J. Tuleja – Zarząd OSP przyjął stanowisko Wójta . 
Przewodniczący Rady Gminy – w przerwie obrad rozmawiałem z Panem Cz. Zientek , który 
podtrzymał ,Ŝe straŜacy są za propozycja Wójta . 
G. Tomczyk – rozmawiamy o kwocie 2.ooo zł dla straŜaków a na szpital w Malborku dajemy 
10.000 zł. Wrócimy do tematu przy konstrukcji nowego budŜetu . 
J. Szturmowski – to jest słuŜba ochotnicza i skoro ich satysfakcjonują te stawki  to niech tak 
zostanie . 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie projekt uchwały zawierający 
propozycje stawek przedstawione przez Wójta Gminy. Za tą wersja głosowało  9 radnych , 4 
było przeciw i 2 radnych się wstrzymało . Uchwała nr XIII/110/2004  stanowi załącznik nr 8 
do protokółu . 
 
AD.13 a – W związku z tym ,Ŝe uchwała nr VIII/60/2003 z dnia 28 października 2003 r w 
sprawie zmiany statutu Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci centralnego Wodociągu 
śuławskiego została opracowana nie zgodnie z zasadami techniki prawodawczej na co 
zwrócił uwagę Wojewoda Pomorski, Zarząd Związku opracował nowy projekt uchwały, którą  
Wójt przedłoŜył pod głosowanie . Do przedstawionego projektu nikt nie wniósł uwag ani 
zapytań . 
Uchwała Nr XIII/101/2004 została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 
radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 9 do protokółu . 
 
AD.14.  Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na przedstawione zapytania : 

1. Sprawa porządków na PKP – poszły pisma , wyjaśnienia od nich są takie ,Ŝe trwa 
restrukturyzacja. Wyślemy kolejne upomnienia za bałagan i rosnące chwasty . 

2. Wjazdy  do Pana Bujalskiego będą robione. Chodniki zostaną połoŜone tylko po 
stronie restauracji . 

3. Obecnie trwa latanie dziur na drodze w kierunku Szlagnowa, łatane będą tylko te 
większe dziury . 

4. Nie my byliśmy organizatorami wyjazdowego posiedzenia Sejmiku Województwa 
Pomorskiego. Zaproszenie imienne dostał tylko Wójt . 

Radni jednogłośnie    wyrazili zgodę aby Wójt opracował dokumentację na nowe drogi . 
Przewodniczący Rady Gminy spytał czy udzielone odpowiedzi są wystarczające . Radni 
odpowiedzieli ,Ŝe tak . 

 
 
 
 



AD.15. Komunikaty _ 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Dyrektorowi GOKIS za przedstawienie z okazji 
Dnia Dziecka . 
Gminnej Radzie Kobiet złoŜył podziękowanie za zorganizowanie stoiska na Targach 
śuławskich 
Poprosił komendanta ZHP aby złoŜyła informacje o letnim wypoczynku dzieci . 
Pani B. Woś poinformowała ,Ŝe w miesiącu lipcu organizowany jest obóz harcerski w 
Bieszczadach. Ponadto 2 osoby będą uczestniczyć w kursie druŜynowych . 
Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy zaprosił wszystkich na piątek do miejscowości 
Janówka na Noc Świętojańską . 
W tym punkcie posiedzenia salę opuścił radny K. Rybak i stan radnych wynosi 14 . 
 
AD.16. Protokół z poprzedniej Sesji został przyjęty jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 14 
radnych . 
 
AD.17 .  Wobec wyczerpania się porządku obrad o godz. 13.10 Przewodniczący Rady Gminy 
zakończył XIII – zwyczajną Sesje Rady Gminy . 
 
 
Protokół sporządziła : G. Jankowska 
 
 
Sekretarz Obrad                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
Krystyna Trawiska                                                                                     Jan Pawlina 
 
 
 


